
                  Bestyrelsesmøde Dagsorden 
 
Dato:  Torsdag 08/06/2023  
Tid: 19:00 – 21:00 
Sted:  Sibirien (klubhus), Lyngby Stadion 
Tilstede:  Morten, Bettina, Brian 
Afbud: Henrik, Nikolaj, Aleksis, Thai 
Udeblevet  Lars 
Referent Brian 
 
1. Godkendelse af sidste mødereferat 

a. Referatet fra sidste møde er godkendt 
2. Økonomi 

a. Der er lige nu 160.000 kr. på klubbens konto plus 4000 kr. i mobile pay boksen, som 
jeg endnu ikke har fået overført til klubbens konto. Så alt i alt god økonomi. Ændringen 
siden sidste bestyrelsesmøde skyldes især, at ungdoms tilskuddet fra LTK er blevet 
overført til os. Der har stort set ikke været andre udgifter.  

3. Opgaver 
a. Kælder 

i. Ikke relevant 
b. Værksted kælder 

i. Ikke relevant 
c. Værksted Sibirien / skivebane 

i. Værksted er ryddeligt – alt godt 
d. 3D Bane / dyr i Sibirien 

i. Tovholder udestår på opgaver på 3D banen – herunder markering af skydepunkter, når 
disse tages op ifm. græsslåning 

e. Skivebane, kælder 
i. Danage skiverne skal udskiftes. Det er svært at få Danage til at vende retur – Morten er 

på sagen 
f. Eleven skiver, Sibirien 

i. Skiverne er fine – og centre fungerer godt. Arrangementet med det færøske landshold 
var en stor succes med mange skytter, lokale kulinariske specialiteter. I forlængelse af 
arrangementet har vi modtaget 100 ansigter samt 2 gule centre. 

g. LBL Admin 
i. Bjørn Christoffersen er udtrådt af LBL’s bestyrelse. Pladsen er besat af suppleant 

Bettina Herman. 
h. PR / Facebook / Hjemmeside 

i. Opdateringen af hjemmesiden bliver faseinddelt, og i fase 1 vælger vi at skjule/luge ud i 
hjemmesidens, rige tekstunivers. Morten tager første rul efter introduktion fra Bjørn. 

i. Stævner 
i. Morten har overdraget stævnetilmeldingen til forældre fra klubben (Linda’s mor og 

Axel’s mor). Morten gennemfører en introduktion til stævnemeldingen. 
j. Trænere 

i. Det går fint i trænerkollektivet. Der er plads på mandag- og torsdagsholdet. 
Tirsdagstiden som var allokeret til stævnetræning overvejes inddraget til 
begyndertræning. 

4. Opdatering på initiativer 
a. Opdatering af klubbens vedtægter 



i. Der er identificeret en arbejdsgruppe til at gennemføre en større revision af klubbens 
vedtægter. Der er repræsentanter fra ungdom, 3D skytter og seniorskytter. 

ii. Arbejdet forventes påbegyndt over sommeren 
5. Personsager 
6. Forslag fra medlemmer 

a. Mail fra John Merland vedr. dyr i kælder 
i. Bestyrelsen har besluttet at dyrene på indendørs kan blive ude, med undtagelse af de 

to store dyr, som skal flyttes ind bag bagtæppet 
ii. Der bliver fejet og vasket under Danage skiverne ugentligt (om torsdagen). Qua Danage 

skivernes nuværende tilstand drysser de meget – og det kræver fejning indtil flere 
gange om ugen. Der planlægges investeret i nye Danage skiver jf. Punkt 3.e, hvilket 
gerne skulle afføde mindre ‘smulder’. 

iii. Michael Andersen er orienteret om den nye rengøringssituationen i kælderen og der 
blevet normalt medlem 

iv. Alle klubbens medlemmer har ret til at skyde i skivekælderen – alle dage. Begyndere 
har fortrinsret mandag – torsdag fra 16.00 – 19.00, men alle er naturligvis velkomne 
hvis der er plads. Torsdag fra 19.00 – 21.00 er dog reserveret til 3D skytter 
(jagtrunden), hvor der ikke kan skydes på skive. 

b. Mail fra John Merland vedr. buskrydder 
i. Stadion har en opgave med at rydde voldene (samt en række øvrige forpligtelser). 

Foruden vedligeholdelsen af voldene er der et behov for at få slået græs i ‘gryden’ ved 
3D banen. LBL har en græsslåmaskine til rådighed til at klippe græs i ‘gryden’, men 
behovet for at trimme omkring dyrene dækkes ikke. Det foreslås at der indkøbes en 
buskrydder med et budget på max 2.500 Kr. 

c. Mail fra Ida Hotvedt 
i. De faste træningstider for 3D skytter udvides med tirsdag aften, således at de faste 

træningstider på 3D banen udendørs nu er følgende: 
1. tirsdag 19-21 
2. torsdag 19-21 
3. lørdag 9-12 
4. søndag 16-19 

ii. I indendørssæsonen fastholdes 3D tiden, hver torsdag kl. 19-21, mens kælderen i alle 
andre tider er åben for alle, hvad enten man ønsker at skyde på 3D dyr eller skiver. 

iii. Eneste undtagelse er man-torsdag 16-19, hvor begynderne har fortrinsret, dog er alle 
andre også velkomne i det omfang, at der er plads. 

iv. Vi håber, at dette vil styrke sammenholdet i klubben og samle alle om fælles oplevelser 
på tværs af alder, buetyper og ambitionsniveau. 

7. Eventuelt 

 
6.a 
Forslag III (revideret af Ida 30/4)	
Dyrene i kælderen	
Inden efterårssæsonen bedes bestyrelsen tage stilling til, hvordan dyrene i kælderen 
skal “opbevares”, når de ikke er i brug, idet vi synes, at der kun kan være to scenarier:	

1. Alle dyr stilles langs væggen efter endt skydning (ligesom tidligere igennem hele 
sidste indendørssæson).	

2. Alle dyr undtagen de to største stilles langs væggen efter endtskydning, idet de to 
store dyr stilles ind bag bagtæppet (et ønske, som Morten F. har fremsat overfor 
mig, og som jeg aftalte i marts med Morten som et slags kompromis, men som jeg 



(og andre jagtskytter) ikke finder tilfredsstillende, og som jeg efterfølgende bad 
Gudmund om at tage op til behandling i bestyrelsen, hvilket aldrig skete!).	

Begrundelsen for punkt 2 er, at de to store dyr hindrer “udsigten” til DANAGE-skiverne, 
dvs. at når der er mange ungdomsskytter på banen er pladsen trang, og der kan derfor 
ikke skydes på DANAGE-skiven til venstre - et synspunkt, det er anfægtet af alle 
jagtskytterne - blandt andet med billeder sendt til Morten F fra Steffen, og hvor Morten 
F afslog ønsket (igen uden at bestyrelsen var blevet inddraget!).	
		
Det foreslås, at hvis der er nogle børn, der er så små, at de ikke kan kigge over dyrene, 
så må de stå et andet sted på skydelinjen. Evt. ved at der flyttes nogle af de største dyr 
om bag skydelinjen.	
		
Som noget nyt er der blevet indført rengøring i kælderen (maskinvask ved stadions 
rengøringspersonale) torsdag formiddage. Dette indebærer, at dyrene bliver flyttet (og 
stillet ind bag bagtæppet uden at blive flyttet tilbage igen!) af fx Zia eller Morten F eller 
John Carlsen. 	
		
Vi synes sådan set, at det er fint med gulvvask, men måske unødvendigt med hver uge. 
Og da vi har tilbudt at feje i den stribe hvor dyrene står, kan vi ikke se problemet i, at de 
bliver stående. Når vi nu er ved den snak, undrer det os jagtskytter, at der ikke bliver 
fejet eller vasket under DANAGE-skiverne om torsdagen? Der ligger altid en masse skidt 
og stumper fra skiver, og ser mildest talt ikke pænt ud. Det er ikke noget problem at 
feje under skiverne med den store kost, så vi vil opfordre til, at også skiveskytter 
efterlader lokalet i orden.	
		
Michael Andersen har igennem mange år gjort rent (ryddet op og vasket gulv) på 
fredage mod at være kontingentfri. Er Michael orienteret om den nye situation? (Vi kan 
nok ikke længere regne med Michael til rengøring – det er længe siden han har gjort 
rent i kælderen, men han passer bedet i Sibirien og tømmer skrald der, så vidt jeg ved).	
		
Uden for de fastsatte tidspunkter for træning i kælderen i vinterhalvåret 
(mandag/onsdag = skiveskytter og tirsdag/torsdag = jagtskytter) skal alle kunne komme 
og skyde - med mindre der er arrangeret et specialarrangement godkendt af 
bestyrelsen.	
		
Ud over disse fastsatte tidspunkter er der INGEN skytter, der skal have fortrinsret til 
indendørsbanen.	
		
Alt i alt vil det være rart at få klarhed over, hvordan ungdomstrænere, 
rengøringspersonale og vi medlemmer skal forholde os i den kommende vintersæson? 
Samt at få bestyrelsens beslutninger kommunikeret ud til alle medlemmerne.	
		
På vegne af Ida, Gunni, Torben, Steffen og	
John	
30. april 2023	
6.b 
Hej	Henning, 
	



Jeg	ringede,	fordi	der	fra	Søren	Kirkbaks	og	Bjørns	side	forleden	blev	fremsat	et	ønske	om	en	
buskrydder.	Som	jeg	støtter.		
Spørgsmålet	er,	om	du	vil	påtage	dig	opgaven	med	at	rydde	omkring	dyrene	med	din	private	
buskrydder?	
LBL	er	villig	til	at	indkøbe	en	buskrydder	med	batteri,	som	du	kan	bruge,	hvis	du	ikke	ønsker	
at	anvende	din	egen.	
Hvad	siger	du?	
Thai	og	Brian	er.	Informeret	om,	at	jeg	kontakter	dig.		
	
Mvh	John		
 
6.c Mail fra Ida Hotvedt 
Kære	bestyrelse	
	
Som	I	ved,	har	feltskytterne	behov	for	at	få	konkretiseret	træningstiderne,	så	der	ikke	bliver	
diskussioner	om	hvem	der	har	mest	ret	til	at	træne.	Derfor	vil	vi	gerne,	at	dette	forslag	bliver	
drøftet	på	det	kommende	bestyrelsesmøde:	
	
Forslag	
Fast	3D	træningstid	er	fra	nu	af:	
tirsdag	kl.	19-21	
og	torsdag	19-21	
samt	lørdag	9-12	og	søndag	16-19	
Gældende	hele	året,	både	indendørs	og	udendørs.	
	
Mange	hilsener	
	
På	vegne	af	3D-gruppen,	Ida	Magdalene	Hotvedt.	
Springdamvej	1B	
2820	Gentofte	
	
Mobil:	2286	0159	
hotvedt-laursen@springdamvej.dk	
 


